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Protokollis Anna Soosaar 

Võtsid osa: Ilmar Aun, Tiit Lillemets, Rim Gubaydullin, Eva Adamson, Anna Soosaar 

Kirjaliku nõusoleku andis ka Arne Berendsen. 

 

PÄEVAKORD: 

1. Kooli olukorra tutvustamine 

2. Pikapäevarühma rühmade moodustamine 

3. Toiduraha maksumus 

4. Klasside täitumise piirnormi tõstmine 

5. Hindamise korralduse muutmine kooli õppekavas 

6. Tunnijaotusplaani muutmine 1.a klassis 

 

1. KUULATI:  

Direktor Eva Adamson  tutvustas praegust olukorda koolis. Tegi ettepaneku suurendada 

hoolekogu liikmete arvu ning edaspidi valida lastevanemate esindajaid igast kooliastmest. 

Otsuse poolt oli 6 hoolekogu liiget. 

Otsuse vastu oli 0 hoolekogu liiget, erapooletuid 0 hoolekogu liiget. 

OTSUSTATI: 

Suurendada hoolekogu liikmete arvu. 



2. KUULATI:  

Direktor Eva Adamson tegi ettepaneku avada kaks rühma. Pikapäevarühm alustab tööd 

alates 5. septembrist. 

 

Otsuse poolt oli 6 hoolekogu liiget. 

Otsuse vastu oli 0 hoolekogu liiget, erapooletuid on hoolekogu liiget. 

 

 

OTSUSTATI: 

Pikapäevarühmas avada kaks rühma, igal rühmal on üks kasvataja. 

 

3. KUULATI: 

Direktor Eva Adamson tegi ettepaneku toitlustamise maksumust mitte tõsta. 

Otsuse poolt oli 6 hoolekogu liiget. 

Otsuse vastu oli 0 hoolekogu liiget, erapooletuid 0 hoolekogu liiget 

 

OTSUSTATI: 

Jätta toitlustamise 1 päeva maksumuseks 1euro. 

 

 

4. KUULATI: 

Direktor Eva Adamson andis ülevaate klasside täituvuse seisust. 

Ilmar Aun tegi ettepaneku tõsta piirnormi 26-ni. 

Otsuse poolt oli 6 hoolekogu liiget. 

Otsuse vastu oli 0 hoolekogu liiget, erapooletuid 0 hoolekogu liiget. 

 

OTSUSTATI: 

Kinnitada klasside piirnormiks 26 õpilast. 

 



5. KUULATI: 

Direktor Eva Adamson tegi ettepaneku muuta kooli hindamisjuhendit ning jagada 

õppeaasta trimestriteks. 

Otsuse poolt oli 6 hoolekogu liiget. 

Otsuse vastu oli 0 hoolekogu liiget, erapooletuid 0 hoolekogu liiget. 

 

OTSUSTATI: 

Jaotada õppeaasta trimestriteks. 

 

 

6. KUULATI: 

Direktor Eva Adamson tegi ettepaneku asendada 1. a klassi inglise keelt eesti keelega 

tunniga. 

 

Otsuse poolt oli 6 hoolekogu liiget. 

Otsuse vastu oli 0 hoolekogu liiget, erapooletuid 0 hoolekogu liiget. 

 

OTSUSTATI: 

1.a klassi inglise keele tunni asemel teha eesti keele tund. 

         

 

 

 

Eva Adamson                                                                                                  Anna Soosaar      

Juhataja                                                                                                           Protokollija       


